
Kako je bilo na Zboru
pionirjev Slovenije

Po prijelni vožnji s poslovnim vlakora. smo v soboto 19.
maja prispeli v Maribor. Pričakali so nas aklivisti ZPM in nas
pospremili na Pedagoško akademijo. Po dobri malici smo si
v avditoriju ogledali dobro pripravljen kulturni program. ki ni
bil standardna proslava. Pozdravili so nas pionirji iz bralskih
republik. Tamburaško-harmonikareki orkester. deklamacije.
glasbene točke Ž in P zgodba. jazz balel in na koncu vrhunska
baletna točka, so nas popeljali v dobro in delovno razpolo-
ženje.

Dclo konference jc polekalo v štirih delovnih skupinah.
Temi razgovora sta bili dve: siraboli in program pionirskc
organizacije. Zaključki so prescnelljivo podobni našira, ki
smo jih napisali na naSi občinski problemski konferenci.

Po dobrera kosilu in manjSih organizacijskih ležavah so nas
sprcjeli pionirji gostitelji. Znami sosi ogledali Mcstni akvarij.
Mestni park in lepo mesto Maribor. Zvečer pa smo se povese-
lili in zaplesali ob disco glasbi v domu Janeza Hribarja. skupaj
z naSimi novimi prijatelji. Tudi prenofili smo pri njih. Počutili
smo se kot doma. Klepctali smo pozno v noi in zato srao se
naslednje jutro težko zbudili. Dobro, da se je osrednja prire-
ditev srečanja na drsališču Tabor začela k l e ob 11. uri.

Po živahni in moderni proslavi s plesnimi, glasbenimi in
žaljivimi točkami smo zaključili kurirčkovo pošto 1989. Do-
bro razpoloženi smo ppjedli vojaSki pasulj in že so prišli
Periskopovci, zabavni. veseli in iznajdljivi kot vedno. V njiho-
vi družbi smo se dobro imeli vse do odhoda. Najbolj smekn
dogodek je bil. ko je Jos poklical naše mentoije na namišljen
sestanek k vhodu, potem pa rekel: »Ha, zdaj srao pa sami! To
bo žurka«.

Polni lepih vtisov in s številnimi novimi prijatelji smo se
vrnili v Ljubljano. Zahvaljujcmo sc vsem, ki so nam omogoči-
li udeležbo na tej prireditvi.
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